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PROCES-VERBAL

Incheiat astazi 28 decembrie 2022 in sedinta ordinara a Consiliului local Bucu pe luna in
curs. La prezenta sedinta, convocata legal prin Dispozitia primarului comunei Bucu nr.203 / 20
decembrie 2022 participa toti consilierii locali.

De asemenea, la prezenta sedinta participa de drept primarul comunei Bucu
Dragusin Ion si secretarul general al acesteia, domnul Raceanu Alexandru.

domnul

Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local al comunei Bucu din Calea Bucuresti
nr.101, judetul Ialomita, in sala de sedinte, incepand cu orele 16,30 si este prezidata de catre
domnul consilier local Nichita Adrian, ales presedinte de sedinta prin HCL nr.43/29.09.2022.

In deschiderea sedintei,domnul presedinte face cunoscut proiectul ordinii de zi, pr
catre domnul primar in dispozitia de convocare, respectiv convocator,dupa cum urmeaza:

1-adoptarea Hotararii privind rectificarea Bugetului local al comunei Bucu
2-adoptarea Hotararii privind modificarea Hotărârii Consiliului local nr

pus de

35 /
30.06.2022 privind aprobarea Contractului de delegare, prin încredințare directă, a gestiunii,
prin concesiune a serviciului public de colectare si transport a deşeurilor municipale s
Județul Ialomița nr. 14/10.03.2022 cu modificările și completările ulterioare

3-adoptarea Hotararii privind organizarea Retelei scolare a unitatilor de inva
de stat cu personalitate juridica in comuna Bucu judetul Ialomita

4-adoptarea Hotararii privind analiza si aprobarea executiei bugetare
trimestrul IV al anului 2022-preliminat

Fata de ordinea de zi enuntata mai sus, domnul presedinte Nichita Adrian arata ca

olide în

tamant

pentru

se mai
solicita de catre domnul secretar general introducerea in aceasta a doua noi proiecte de hotarare
initiate de catre domnul primarin regim de urgenta, respectiv:
-adoptarea Hotararii cu privire la aprobarea acordării unui sprijin financiar către ASOCIA]
DANUBIUS IALOMIȚA-BRĂILA în vederea implementării Strategiei de Dezvoltare a Parteneriati
DANUBIUS IALOMIȚA-BRĂILA

IA GAL

ului GAL

-adoptarea Hotararii pentru modificarea art.470 alin.(5) si alin.(6) din Anexa la HCL
nr.25/28.04.2022 privind indexarea Valorilor impozabile, impozitelor si taxelor
locale,celorlaltor taxe asimilate acestora, amenzilor din Codulfiscal aplicabile in anul fiscal
2023 la nivelul comunei Bucu precum si aprobarea altor masuri privind impoz
taxele locale

In continuare domnul presedinte supune la vot proiectul de ordine de zi pro
completarile prezentate, care se aproba cu votul unanim al Consiliului local.

De asemenea, se supune la vot in vederea aprobarii procesul-verbal al sedintei d

anterioare, din data de 28 noiembrie 2022.Astfel, in urma votului, procesul verbal se ap
unanimitate.

Se trece la primul punct din ordinea de zi, domnul presedinte acordand cuvantul de

primar pentru a da citire referatului de aprobare.Astfel, cumulat cu datele din raportul con
arata motivele rectificarii bugetare, esential fiind faptul ca s-au mai primit sume din bug
stat, sume care ne sunt necesare in continuare pentru asigurarea cheltuielilor cu cofir

itele si

pus, cu

rdinare
roba cu

mnului
tabil se
oetul de
antarea

pentru obiectivele de investitii deja initiate si aflate in diferite faze.



Nu sunt probleme ridicate de cei de fata referitoare la primul punct din ordinea dezi, a
proiectul de hotarare se supune la vot, cu unanimitate fiind adoptata Hotararea Ţ

rectificarea Bugetului local al comunei Bucu.
Urmatorul proiect de hotarare supus aprobarii plenului consiliului local este cel

modificarea Hotărârii Consiliului local nr. 35 / 30.06.2022 privind aprobarea Contraci
delegare, prin încredințare directă, a gestiunii, prin concesiune a serviciului pul
colectare si transport a deşeurilor municipale solide în Judeţul Ialomiţa nr. 14/10.03.2

stfel ca
privind

privind
ului de
blic de
022 cu

modificările şi completările ulterioare.Se dau citire materialelor care insotesc proiectul de

hotarare, domnul consilier local Gheorghe Gheorghe intreband pe domnul secretar in ce consta
proiectul de hotarare.Domnul secretar general arata ca in urma aparitiei OUG nr133/2022 s-au
adus unele modificarii asupra Legii serviciului de salubrizare, drept pentru care se mod ifica si

actele de administrare necesare functionarii ADI Ecoo 2009.Nu cunoaste exact modificarile,care
ar trebui citite.Domnul primar Dragusin Ion arata ca este o hotarare administrativa, care permite
functionarea in conditii corecte a asociatiei.Domnul secretar general arata ca aceasta HCL se va
transmite de ADI la ANRSC, la fel pentru toti membrii asociati, conform adresei primite.Nu mai
sunt discutii, se supune la vot si cu unanimitate este adoptata Hotararea privind modificarea
Hotărârii Consiliului local nr. 35 / 30.06.2022 privind aprobarea Contractului de de

prin încredințare directă, a gestiunii, prin concesiune a serviciului public de colec
legare,
tare si

transport a deşeurilor municipale solide în Judeţul Ialomița nr. 14/10.03.2022 cu
modificările şi completările ulterioare.

Se trece la urmatorul punct din ordinea de zi, respectiv cel referitor la adoptarea Ho tararii
privind organizarea Retelei scolare a unitatilor de invatamant de stat cu personalitate
juridica in comuna Bucu judetul Ialomita.Se da citire referatului de aprobare, domnul şecretar
general prezentand structura unitatii scolare, care ramane aceeasi ca in anii precedenti, aratand si

ca s-a primit Avizul conform din partea Inspectoratului scolar Ialomita, precizand ca h
are caracter anual.Nu sunt discutii, se supune la vot si cu unanimitate este adoptata Hoţ

tararea
ararea

privind organizarea Retelei scolare a unitatilor de invatamant de stat cu personalitate
juridica in comuna Bucu judetul Ialomita.

Urmatorul punct din ordinea de zi este cel privind adoptarea Hotararii privind analiza si
aprobarea executiei bugetare pentru trimestrul IV al anului 2022-preliminat.Se dau citire
materielor intocmite, nefiind discutii. Hotararea se adopta cu votul unanim al consilierilor locali.

Se trece in continuare la analiza si adoptarea adoptarea Hotararii cu privire la aprobarea
acordării unui sprijin financiar către ASOCIAȚIA GAL DANUBIUS IALOMIŢA-
BRĂILA în vederea implementării Strategiei de Dezvoltare a Parteneriatului GAL
DANUBIUS IALOMIȚA-BRĂILA.

Privind acest proiect de hotarare suplimentar, domnul secretar general face precizarea ca
solicitarea a venit dupa convocarea sedintei.Proiectul de hotarare prevede suma de 10.000 lei,
conform celor stabilite in AGA acestui Gal.Domnul primar da citire referatului de aprobare,
domnul consilier local Gheorghe Gheorghe intreband ce finantari am obtinut de la GAL.Domnul
primar arata ca bineanteles ca au existat finantari si ca vom mai avea, fiind nevoie de sprijinul
nostru modest pentru a asigura functionarea acestui grup, comuna Bucu fiind printre primii
membrii componenti.Domnul consilier local Oprea Cornel arata ca cheltuielile de functionare au
fost mai mari in acest an pentru orice institutie.Nu mai sunt alte discutii, se supune la vot si, cu
unanimitate se adopta Hotararea cu privire la aprobarea acordării unui sprijin financiar
către ASOCIAŢIA GAL DANUBIUS IALOMIȚA-BRĂILA în vederea implementării
Strategiei de Dezvoltare a Parteneriatului GAL DANUBIUS IALOMIȚA-BRĂILA.



Ultimul proiect de hotarare suplimentar, inclus in ordinea de zi este cel privind ad
Hotararii pentru modificarea art.470 alin.(5) si alin.(6) din Anexa la
nr.25/28.04.2022 privind  indexarea Valorilor impozabile, impozitelor si

optarea
HCL

taxelor
locale,celorlaltor taxe asimilate acestora, amenzilor din Codul fiscal aplicabile in anul fiscal
2023 la nivelul comunei Bucu precum si aprobarea altor masuri privind impozitele si
taxele locale.Domnul secretar general solicita cuvantul aratand ca a terminat de calculat
proiect de hotarare, care trebuie adoptat in vederea intoriducerii in sistemul electronic a ta:

impozitelor pentru anul 2023.Se arata ca acestea raman sensibil egale cu cele de anul
pentru mijloacele auto mari.Domnul consilier local Dimache lonut-Jeneal arata ca
mijloacele auto de peste 12 tone impozitele se stabilesc in toamna fiecarui an, separat
generale, care au termen luna aprilie.Nu sunt discutii, se supune la vot si cu unanim

a acest
xelor si
trecut,
pentru

de cele
itate se

adopta Hotararea pentru modificarea art.470 alin.(5) si alin.(6) din Anexa la HCL
nr.25/28.04.2022 privind indexarea Valorilor impozabile, impozitelor si taxelor
locale,celorlaltor taxe asimilate acestora, amenzilor din Codulfiscal aplicabile in anul fiscal
2023 la nivelul comunei Bucu precum si aprobarea altor masuri privind impozitele si
taxele locale.In continuare domnul presedinte Nichita Adrian intreaba daca mai sunt pri obleme
de discutat.Astfel, domnul consilier local Gheorghe Gheorghe intreaba cand va fi gata investitia
cu apa si canalizarea, comunele din jur luandu-neo inainte.Domnul primar arata ca chiar
semnat actul aditional la minister de prelungire a contractului de finantare dar nu este de
s-a ajuns in aceasta situatie.Domnul Gheorghe Gheorghe intreaba de ce nu s-a spus c
probleme cu apasi ca firmaeste in faliment?Domnul consilier Oprea Cornel arata ca firi
in reorganizare de foarte mult timp.Domnul primar arata ca intrarea intr-o insolventa nu
controlata si ca s-a produs de mult timp.Tot domnul consilier Gheorghe Gheorghe arat
vorbeste in localitate ca primaria are probleme cu APIA.Domnul primar arata ca prim
beneficiaza de subventii, neavand nicio relatie oficiala directa cu APIA.Domnul c
Gheorghe Gheorghe arata ca este vorba de olandez.Domnul primar arata ca noi am p
exact in contract prevederile legale.Ce face mai departe este raspunderea exclu
dansului.Domnul secretar general arata ca a fost indrumat catre institutiile de specialitate

a i se spune cu exactitate ce sa cultive si ce lucrari poate sa faca.In continuare domnul GI
Gheorghe spune ca domnul secretar mai publica proiectele de hotarare dar acum nu a fac
lucru.Domnul secretar general arata ca nu au fost gata, modificandu-se pana in preziua s

astazi a
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insa in functie de timpul disponibil, va tine cont de aceasta observatie. Totodata considera ca
proiectele trebuie intocmite si discutate de catre toti factorii implicati.In continuare, domnul
primar inteaba pe domnul Gheorghe Gheorghe ce probleme mai sunt, acesta aratand ca
spre iesire(Jantea) este greu practicabil precum si faptul ca placutele cu denumiri de s

trebui inlocuite, fiind vechi.Domnul primar arata ca va tine cont de aceste sugestii, insa di
a reabilitat dansul personal,ori de cate ori a fost nevoie.De ase,menea mai sunt referi
comertul stradal, domnul primar aratand ca trebuie sa existe intelegere.Domnul secretar

drumul
tarzi ar
umul |-
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general

arata ca exista o interdictie si de la drumurile narionale.O alta probleme este rdicata de catre
domnul consilier local Manda Dumitru, care face cunoscut ca o ghirlanda lumina asa nu
functioneaza pe strada Posada.Domnul secretar intreaba de ce nu s-a anuntat mai din
timp.Domnul primar arata ca probabil vre-un contact este de vina, ele fiind in functiune
aprinderii in intreaga localitate.Nemaifiind probleme, domnul consilier local Dragomir

la data
Stelică

doreste sa inchine un pahar de sampanie cu cei prezenti, in sincerele urari de binesi la multi ani

a?
publica


